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OPPDAL BONDELAG 
Årsmelding 2021- 2022 

 

 

Årsberetning med regnskap og aktivitetsplan 
Oppdal Bondelag 2021–2022. 

1. Styrets sammensetning 
Styreleder Anne Line Å. Killingtveit  
Nestleder Jan Gunnar Havdal  
Sekretær  Therese Ørstad  
Kasserer  Tuva Sandnes  
Styremedlem Martin Hindseth 
Varamedlem Eivind Såstad Mjøen 
 

2. Regnskap 
 Inntekter Utgifter 

Renteinntekter kr        354,33  
Aktive lokalmidler. NB kr  41.480,00  
Møter  kr         6287,00 
Arrangementer  Kr         2500,60 
Gebyr bank  kr                4,00 
Bankboks  kr         1000,00 
Styregodtgjørelse og kjøring  kr                0,00 
Sum Kr 41.834,23 kr        9.791,00 
Overskudd  kr       32.042,60 
Sum kr 41.834,23 kr       41.834,23 
   
Bankinnskudd pr 02.11.2021 kr   152.456,73 
+ årets  overskudd kr     32.042,60 
= Bankinnskudd pr 02.11.2022 Kr   184.499,36 
   
Bankkontoer 02.11.2022   
Brukskonto 4266.38.65263 kr   82.937,10 

Sparekonto 4266.25.09005 kr 101.562,26 
Sum bankkontoer kr 184.499,36 

  
Egenkapital                                                     Kr 184.499,36 
Kortsiktig gjeld                                                                       Kr 17.632,00 
Sum                  Kr 184.499,36                            kr 17.632,00 
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Kommentar til regnskap: 
Reise- og styregodtgjørelse er ikke utbetalt før årsmøtet, da dette blir fakturert oss samlet fra  
Bondelaget sentralt. Papirer er innsendt, så posten er derfor ført som kortsiktig gjeld for at  
det ikke skal belastes neste års regnskap. 
 
Leder har bedt om at honorar for 2022, blir redusert til samme nivå som nestleder på  
bakgrunn av en lengre sykemeldingsperiode. Godkjent av styret. 

 
3. Jordbruksoppgjøret 
I år inviterte vi alle medlemmer til treff på Spisbar for gjennomgang av årets  
jordbruksforhandlinger. 17 medlemmer møtte og vi fikk forfattet mange gode innspill,  
som ble formidlet videre med QuestBack. 

 
4. Aksjoner i forbindelse med jordbruksforhandlingene 
Det ble ikke gjennomført aksjoner i forkant av jordbruksforhandlingene, men det forelå  
plan om aksjoner hvis vi anså det nødvendig. Årets forhandlinger resulterte i en historisk  
god avtale. 
 
Les mer om jordbruksavtalen her:  
https://www.bondelaget.no/nyhetsarkiv/jordbruksavtalen-2022-kort-fortalt 
 
5. Rovvilt og tap av dyr 
Tallmateriale foreligger ikke på årsmøtetidspunktet. Se aktivitetsplan. 

 
6.Gjerding langs jernbanen 
Saken fra 2019 resulterte i en omfattende kartlegging. Bane Nord igangsatte til slutt et  
større vedlikeholdsprosjekt. Da beitesesongen 2022 startet, var allerede mange km med  
gjerder reparert her i Oppdal. Arbeidet fortsetter til alle strekninger der eksisterende  
gjerde er ødelagt/dårlig, er byttet ut eller reparert. 

 
7. Markedsføring 
Oppdal Bondelag er tilgjengelig på Instagram og på Facebook. Vi ser viktigheten av å 
framsnakke landbruket i Oppdal, og benytter disse kanalene ved alle anledninger det er  
naturlig å legge ut informasjon. Vi ser det også som viktig å legge ut fakta materiell og  
dele nyheter, selv om det ikke alltid oppleves som gode nyheter av leserne. Følg oss på  
#oppdal_bondelag og https://www.facebook.com/oppdalsbonde/ 
 
8. «Bondens nettverk» 
Oppdal Bondelag er del av «bondens nettverk». Målet er at vi skal bistå bønder som har  
behov for en eller annen form for oppfølging, og bidra med informasjon om nettverket i de  
tilfeller det er naturlig. Vi er svært bevisst medlemmenes personvern og generell  
taushetsplikt.  
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9. Bondetreff og andre arrangementer i 2022 
Det ble gjennomført ett bondetreff i denne perioden, men håper å komme i gang med  
mer jevnlige treff i året kommende år. 
 
3. Juni arrangerte vi vårtreff på Munkvoldsløkkja gård, hvor vi inviterte et godt utvalg av  
fôr- og utstyrsleverandører, Landbruksrådgivinga, representanter for Trøndelag  
Bondelag og alle bønder i Oppdal og omegn, til sosialt samvær med faglig innhold. Det  
kom rundt 70 besøkende og det ble en trivelig dag med demo, testkjøring og ikke minst  
kaffeprat og nettverksbygging. 
 
14. November gjennomførte vi et felles arrangement med Lønset og Rennebu  
Bondelag. Leder i Norges Bondelag, Bjørn Gimming, fylkesleder i Trøndelag, Petter  
Harald Kimo, og fadder til lokallagene, styremedlem i fylkeslaget Torstein Næss kom på  
besøk. Sammen med medlemmer i styrene i de tre lagene, gjennomførte de en rundtur  
med tre gårdsbesøk: sauebruk i Rennebu hos Janne og Bjørnar Hugdal, melk-storfe på  
Lønset hos Kenneth Jamtseter og ammeku-sau i Oppdal hos Martin Hindseth. Dagen ble  
avsluttet med et informasjons- og dialogmøte på Skogtun Grendahus, på Fagerhaug.  
Rundt 60 oppmøtte medlemmer, fikk kveldsmat og en god innføring i de kommende  
Jordbruksforhandlingene, og mulighet til å komme med innspill. Vi har fått mange gode  
tilbakemeldinger etter dagen, både fra gjestene og medlemmer. Vi er godt fornøyde  
med et vel gjennomført samarbeid og arrangement! 
 
10. Representasjon i møter 
Styret har gjennomført 4 fysiske styremøter denne perioden. I tillegg har vi deltatt på  
årsmøte i Trøndelag Bondelag, webinar arrangert av Bondelaget (regionalt og sentralt)  
og møter i forbindelse med etablering av et nasjonalt senter for Fjellandbruket. Vi er  
også representert i Beite- og Rovviltutvalget, og i landbruksrådet i Oppdal Kommune. 

 
11. Medlemsutvikling 
Vi har et stabilt høyt medlemstall i Oppdal Bondelag. Også i 2022 hadde vi en positiv  
Medlemsutvikling, med en økning på 8 medlemmer i forhold til samme tid i fjor 
Pr. 1.10.22 har vi nå 242 aktive medlemmer. Vi takker alle for at dere er med oss i laget! 

 
12. Aktivitetsplan 

Fortsette samarbeid med Rennebu bondelag og Lønset  
bondelag om både sosiale og faglige aktiviteter  
Bondetreff 
        - Videre fokus på bondevelferd 
Arrangementer med både sosialt og faglig innhold 
        - Treff med leverandører 

 
Styret i Oppdal Bondelag 
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